
Med et par års erfaring som togpendler 

mellem Børkop og Vejle, så kan jeg godt 

forstå hvis der er nogle der vender tilbage til 

bilen igen. Det er en strækning der er en del 

af Esbjerg-Aarhus, den regional strækning 

der er den første der aflyses. IC og IC Lyn 

hamrer igennem byen, mens vi hele 

weekenden er blevet betjent af togbus der 

koster os 20 minutter mere hver vej. Hvis I og 

vi vil kollektiv trafik også uden for 

hovedstaden, så kræver det mere omhu også 

fra politisk side. Uddyber gerne hvis nogle af 

jer gider høre. Vh Karsten Vig 
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